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§  59 KFKS 2020-00918 

Tilldelning av medel ur framtidsfonderna – tertial 1 2023 

 
Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut.  

Kommunstyrelsen beslutar att tilldela medel om totalt 3 618 980 kr ur framtidsfonderna 
avseende tertial 1 2023 enlig följande fördelning. 

 

Fond Projekt Belopp Nämnd 

Framtids- och 
utvecklingsfond 

Digital planprocess: 
hantering av utskick och 
yttrande i planprocessen 

1 100 000 kr Miljö- och 
stadsbyggnadsnämnden 

Framtids- och 
utvecklingsfond 

Överförmyndarverksamh
et i framkant 

918 980 kr Överförmyndarnämnden 

Miljö- och 
klimatfond 

Sjörening, fällning av 
Bagarsjön och utredning 
av Ältasjön, Myrsjön 
samt Baggensfjärden  

1 600 000 kr Natur- och 
trafiknämnden  

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen fattade beslut om att inrätta fyra framtidsfonder den 21 december 2020 i 
enlighet med politikerinitiativet – Inrätta 4 framtidsfonder i Nacka, för utveckling, 
kompetens, trygghet och miljö som inkom den 6 oktober 2020. Fonderna är tänkta att 
stimulera effektivare och smartare lösningar, ge Nackasamhället större mervärde och 
möjliggöra utveckling och innovation som inte annars varit möjliga i närtid. Samtidigt 
fattades beslut om vilka kriterier som ska vara uppfyllda för att kunna beviljas medel ur 
fonderna. Den 22 februari 2021 fattade kommunstyrelsen vidare beslut om hur hantering 
av fonderna rent praktiskt ska gå till i organisationen. Kommunstyrelsen ska besluta om 
hur medlen får användas och beviljar medel från dessa fonder. Ansökan om medel ur 
fonderna hanteras en gång per tertial och ansökan undertecknas av direktör eller 
motsvarande för berörd process eller verksamhet. Hur beviljade medel har använts och 
vilket resultat som har uppnåtts kommer att följas upp av kommunstyrelsen. 
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I tertial 1 2023 inkom tre ansökningar om totalt 3 618 980 kr till två av fonderna enligt 
bilaga 1–6.  

Utifrån sitt uppdrag rekommenderar fondrådet att medel om totalt 3 618 980 kr beviljas ur 
framtidsfonderna till projekten Överförmyndarverksamhet i framkant, Digital planprocess: 
hantering av utskick och yttrande i planprocessen samt Sjörening, fällning av Bagarsjön och 
utredning av Ältasjön, Myrsjön samt Baggensfjärden. Nästa tilldelning sker i oktober 2023. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret m.fl. daterad den 10 maj 2023. 

Bilaga 1. Ansökan Sjörening, fällning av Bagarsjön och utredning av Ältasjön, Myrsjön 
samt Baggensfjärden 
Bilaga 2. Budget sjörening, fällning av Bagarsjön och utredning av Ältasjön, Myrsjön samt 

Baggensfjärden 
Bilaga 3. Ansökan Digital planprocess: hantering av utskick och yttrande i planprocessen 
Bilaga 4. Budget Digital planprocess: hantering av utskick och yttrande i planprocessen 
Bilaga 5. Ansökan Överförmyndarverksamhet i framkant 
Bilaga 6. Budget Överförmyndarverksamhet i framkant 

 
Yrkanden 
Johan Krogh (C) yrkade, med instämmande av Mats Gerdau (M) och Mikael Carlsson (NL) 
bifall till förslaget från stadsledningskontoret. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta 
förslag. 

Protokollsanteckning 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan tycker att det är väldigt bra att använda framtidsfonderna till att finansiera de 
föreslagna projekten. Särskilt vill vi lyfta fram sjörening av Bagarsjön och utredning av 
Ältasjön, Myrsjön samt Baggensfjärden som väldigt positivt och något som Nackalistan 
verkligen stöttar.”  
Alena Jukic lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 
”Vänsterpartiet är kritiska till att medel ska beviljas från framtidsfonderna till kortsiktiga 
projekt som kan och borde vara en dela av ordinarie budget. Medarbetare inom kommunen 
ska dessutom inte behöva belastas med att ansöka om projektmedel inom den egna 
organisationer för initiativ som är självklara för verksamheten.”  
Desha Svenneborg lät anteckna följande till protokollet för Miljöpartiet:  
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”Äntligen kan fler sjöar i Nacka renas, något vi arbetat länge för och även drivit i 
förhandlingar efter valet. Även en undersökning av bottensediment och miljöskador vid 
populära badplatser samt längs kuster och kajer är något vi drivit och ser fram emot en 
återkoppling kring, antingen inom ramen för framtidsfonder eller med andra medel.” 
 
- - - - - 
 
  


